

COURSE SCHEDULE

for full-time master's degree students in the major 7-06-1012-01 "Physical Education and sports» (studying in English) for the 1st semester of the 2024/2025 academic year

5106		
Date	Time	Courses
Monday 16.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	
Tuesday 17.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	Medical and Biological Aspects of Physical Education and Sports (Aniskova O. E.) 340 athletic arena
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	
Wednesday 18.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	Information Technology and Mathematical Statistics in Physical Culture and Sports (Samoilenko N. S.) 506 CREDIT
	13.45-15.10	
Thursday 19.12.2024	8.30-9.55	Psychology and Pedagogy of Higher Education (Ermolich S.Y.) 443
	10.10-11.35	Psychology and Pedagogy of Higher Education (Ermolich S.Y.) 443
	12.05-13.30	Elite Sports and the Athlete's Training System (Avrutin S.Y.) athletics arena 211
	13.45-15.10	
Friday 20.12.2024	8.30-9.55	Elite Sports and the Athlete's Training System (Avrutin S.Y.) athletics arena 211
	10.10-11.35	Social Communication Technologies in Professional Activity (Ivanova O.V.) 629
	12.05-13.30	Social Communication Technologies in Professional Activity (Ivanova O.V.) 629 CREDIT
	13.45-15.10	

**Head of the Educational
and Methodological Department**

A.A.Stefanenko

РАСПИСАНИЕ ЗАНЯТИЙ

для студентов магистратуры дневной формы получения образования по специальности
7-06-1012-01 «Физическая культура и спорт (подготовка на английском языке)
на 1 семестр 2024/2025 учебного года

5106		
Дни	Часы	Учебная дисциплина
Понедельник 16.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	
Вторник 17.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	Медико-биологические аспекты физической культуры и спорта (Аниськова Ольга Евгеньевна) 340 манеж
	12.05-13.30	
	13.45-15.10	
	15.25-16.50	
Среда 18.12.2024	8.30-9.55	
	10.10-11.35	
	12.05-13.30	Информационные технологии и математическая статистика в физической культуре и спорте (Самойленко Н.С.) 506 ЗАЧЕТ
	13.45-15.10	
Четверг 19.12.2024	8.30-9.55	Педагогика и психология высшего образования (Ермолич С. Я.) 443
	10.10-11.35	Педагогика и психология высшего образования (Ермолич С. Я.) 443
	12.05-13.30	Спорт высших достижений и система подготовки спортсмена (Аврутин С.Ю.) манеж 211
	13.45-15.10	
Пятница 20.12.2024	8.30-9.55	Спорт высших достижений и система подготовки спортсмена (Аврутин С.Ю.) манеж 211
	10.10-11.35	Социально-коммуникативные технологии в профессиональной деятельности (Иванова О.В.) 629
	12.05-13.30	Социально-коммуникативные технологии в профессиональной деятельности (Иванова О.В.) 629 ЗАЧЕТ
	13.45-15.10	

**Начальник
учебно-методического отдела**

А.А.Стефаненко